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                                                   Rada Gminy Rybczewice 

 

 

 

Protokół II/2024 

II Sesja w dniu 27 maja 2024  

 

 

Uzupełnieniem protokołu jest nagranie przechowywane przez odrębny okres archiwalny określony w 

przepisach Urzędu tj. 6 lat od daty nagrania. 

Obrady rozpoczęto 27 maja 2024 o godz. 13:34,  a zakończono o godz. 14:41 tego samego dnia. 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 

Obecni: 

1. Katarzyna Bartnik 

2. Piotr Bobel 

3. Paweł Bochyński 

4. Aleksandra Jarymek 

5. Dorota Lis 

6. Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk 

7. Mateusz Rakoczy 

8. Michał Skorek 
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9. Monika Skorek 

10. Mariusz Skrzypczak 

11. Małgorzata Suszek 

12. Marek Wac 

13. Mateusz Wawrzycki 

14. Tomasz Wójcik 

15. Monika Wrona 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy-  Otwieram II sesję Rady Gminy Rybczewice. Stwierdzam, iż 

na 15 Radnych jest obecnych 15, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Witam 

wszystkich serdecznie - Panią Wójt, Panią Sekretarz, Pana Skarbnika, Radnych, Sołtysów, pracowników obsługi 

Gminy oraz wszystkich mieszkańców, obserwujących naszą sesję przez Internet. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy-  Przechodzimy do punktu drugiego porządku obrad-

przyjęcie proponowanego porządku obrad. Porządek obrad otrzymali Państwo Radni wraz zaproszeniami na 

dzisiejsze posiedzenie. 

Przeczytam porządek obrad: 

1.Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy Rybczewice. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności Gminy. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących komisji Rady Gminy Rybczewice. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolicka pod wezwaniem Świętych 

Apostołów Piotra i Pawła w Częstoborowicach. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy-  Czy ktoś z Państwa Radnych chce wprowadzić zmiany do 

proponowanego porządku obrad? Jeśli nie ma żadnych zmian, to rozpoczniemy głosowanie nad 

proponowanym porządkiem obrad. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Katarzyna Bartnik,  

Piotr Bobel,  

Paweł Bochyński,  

Aleksandra Jarymek,  

Dorota Lis,  

Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk,  

Mateusz Rakoczy,  

Michał Skorek,  

Monika Skorek,  

Mariusz Skrzypczak,  

Małgorzata Suszek,  

Marek Wac,  

Mateusz Wawrzycki,  

Tomasz Wójcik,  

Monika Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 

15 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów  wstrzymujących się. Dziękuję. 

 

3. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy Rybczewice. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Przechodzimy do punktu trzeciego-przyjęcie protokołu z I 

sesji Rady Gminy Rybczewice. Protokół z poprzedniej sesji został wszystkim przesłany drogą mailową.  Żadne 

uwagi nie wpłynęły mailowo ani w formie pisemnej Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi do protokołu z 

poprzedniej sesji? Nie ma żadnych uwag co do protokołu to rozpoczynamy głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy Rybczewice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Katarzyna Bartnik,  

Piotr Bobel,  

Paweł Bochyński,  

Aleksandra Jarymek,  

Dorota Lis,  

Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk,  

Mateusz Rakoczy,  

Michał Skorek,  

Monika Skorek,  

Mariusz Skrzypczak,  

Małgorzata Suszek,  

Marek Wac,  

Mateusz Wawrzycki, 

Tomasz Wójcik,  

Monika Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  W głosowaniu brało udział 15 Radnych, nikt się nie 

wstrzymał i nikt nie był przeciw. Protokół został przyjęty. 

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności Gminy. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Przechodzimy teraz do punktu czwartego- sprawozdanie 

Wójta z działalności Gminy. Proszę bardzo Pani Wójt.  

P. Elżbieta Masicz- Wójt Gminy- Dziękuję bardzo. Witam wszystkich Państwa bardzo serdecznie. Szanowni 

Państwo, czym zajmowaliśmy się jako urząd i jakie podejmowaliśmy działania w okresie od 6 maja do dnia 

dzisiejszego.  

Trwają pracę przy budowie dwóch dróg a mianowicie droga Rybczewice Pierwsze, Rybczewice Drugie. Tutaj jest 

jedna nawierzchnia położona- ścierna. Za chwilę wykonawca najprawdopodobniej w przyszłym tygodniu 

wznowi prace i będzie kontynuował na tym dodatkowym odcinku, czyli od wąwozu do mostu w 

Częstoborowicach. Będą również montowane lampy oświetleniowe i utwardzane pobocze. Jeżeli chodzi 

natomiast o drogę Rybczewice Drugie tam wykonawca też można powiedzieć że w 90% położył warstwę 

ścierną. Teraz jeszcze będzie kładziona ta nawierzchnia i podbudowa ukończona na dodatkowym odcinku, czyli 

do Pana Mańki i w kierunku Krzyża w tak zwanej drodze na Janówkę. Oczywiście tutaj też montowane są lampy. 

W 90% już są zamontowane skrzynki na akumulatorki i za chwilę będą montowane całe urządzenia 

oświetlające. Jeżeli chodzi o budowę trzeciej drogi  - droga w Kolonii Stryjno, tu wykonawca już zgłosił 

gotowość do odbioru tejże drogi. Tam jeszcze zgłosiliśmy małe uwagi żeby takie prace porządkowe były 

wykonane. Dzięki uwadze Pani Radnej i Pani Sołtys jednocześnie dodatkowo był zrobiony zjazd na jedną z 

działek, które wcześniej nie były ujęte nie był ujęty ten zjazd właśnie z tejże drogi i tutaj Pani Sołtys 

zadeklarowała i wykonano ten zjazd ze środków funduszy sołeckich. Jeżeli chodzi o pozostałe drogi za chwilę 

rozpoczną się prace w na drodze vis a vis szkoły. tutaj już wykonawca robi odwierty sprawdza prawda 

przygotowuje się do wejścia na budowę. 

Zakończyliśmy budowę odcinka około 300 m wodociągów w Rybczewicach.  
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Był to odcinek wodociągów, który nie był objęty tym dużym projektem- z innych środków wykonany został i 

wykonawca tej głównej linii wodociągu 6 km też zwozi materiały zgromadzone są przy tej nowej drodze 

Rybczewice Pierwsze, Rybczewice Drugie także maszyny sprowadza na teren. Za chwilę rozpocznie pracę przy 

właśnie budowie tej głównej linii wodociągowej około 6 km. 

Szanowni Państwo jeżeli chodzi o drogi, to jesteśmy na etapie przygotowań. Jeszcze w dalszym ciągu jeżeli 

chodzi o budowę trzech dróg z dofinansowania Polski Ład a mianowicie droga Zygmuntów- Izdebno do kościoła 

w Częstoborowicach i do cmentarza w Wygnanowicach. Tutaj troszeczkę to musiało potrwać ponieważ 

dokumentacja całkowita łącznie z podziałem działek i poszerzeniem szerokości drogi Zygmuntów - Izdebno była 

wykonana wcześniej, a teraz jeszcze projektant i geolog, nie geolog przepraszam tylko geodeta musiał 

dokonywać podziału działek i wykupu jeżeli chodzi o drogę w Wygnanowicach do cmentarza.Za chwilę jeżeli 

wszystkie procedury zostaną dokonane  uzyskamy pozwolenie na budowę, to będzie ogłoszony przetarg na 

wykonawstwo.  

Trwają prace w terenie związane z budową przydomowych oczyszczalni ścieków. Mamy już kilka przypadków 

gdzie wykonawca jak pojawił się w terenie, to okazało się, że albo nie ma możliwości zrobienia tych odsączaczy 

i umieszczenia zbiorników wskazanym miejscu i albo wykonawca proponuje inne rozwiązanie a jeżeli właściciel 

działki na to nie wyraża zgody no to wtedy odstępujemy od realizacji w danym miejscu tej przydomowej 

oczyszczalni a bierzemy kolejne osoby z listy rezerwowej, taka lista w dalszym ciągu funkcjonuje i na pewno 

wszystkie zaplanowane, czyli ponad 90 oczyszczalni będzie wykonane. 

W ostatnim czasie mieliśmy dwie uroczystości związane z jednostkami OSP, a mianowicie 4 maja w dniu 

świętego Floriana odbyła się uroczysta msza święta w Kościele parafialnym w Częstoborowicach, natomiast 12 

maja odbyła się uroczystość związana z 70-leciem utworzenia OSP Wygnanowice. To nie koniec, bo za chwilę 

jeszcze będziemy mieli jedną uroczystość związaną z jednostką OSP -tym razem Pilaszkowice  Bazar, to będzie 

75 rocznica utworzenia jednostki. Te uroczystości będą miały miejsce 16 czerwca, tak 16 czerwca. 

Szanowni Państwo z takich uroczystości i imprez jakie w ostatnim czasie miały miejsce, to chciałam też Państwa 

poinformować że 23 maja na terenie zespołu dworsko parkowego w Pilaszkowicach odbyło się takie spotkanie 

inaugurujące cykl warsztatów tegorocznych studentów z trzech uczelni-  z Politechnik Wrocławskiej i Lubelskiej 

oraz z Akademii Sztuk Pięknych w Krakowie. Tym razem będą to prace związane z zagospodarowaniem i 

inwentaryzacją wnętrza kościoła. I tutaj Ksiądz proboszcz też skierował takie różnego rodzaju zapytania i 

zadania do tychże uczelni, no i oczywiście będziemy starali się żeby ta współpraca z uczelniami rozwijała się. 
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Być może przyniesie to dla nas -tego oczekujemy takie korzyści zarówno jeżeli chodzi o prestiż i współpracę z 

uczelniami a także i wykorzystanie tychże umiejętności i możliwości jakie mają uczelnie na rzecz naszej gminy. 

I ostatnia informacja jaką chciałam Państwu powiedzieć, to oczywiście jak rok rocznie taki w tym roku został 

opracowany raport z działalności Gminy za rok 202,3 Raport jest do wglądu na stronach internetowych, na 

BIPie.  oczywiście zatwierdzenie tego raportu odbędzie się na kolejnej sesji. Z mojej strony wszystko, dziękuję 

bardzo. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Dziękuję bardzo Pani Wójt. 

 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Przechodzimy do punktu 5 - interpelacje i zapytania 

Radnych.  Proszę bardzo. Nie ma? 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących komisji Rady Gminy Rybczewice. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Przechodzimy do punktu 6-  Podjęcie uchwały w sprawie 

wyboru przewodniczących komisji Rady Gminy Rybczewice. Projekt uchwały przedstawi Wiceprzewodnicząca 

Pani Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk. Proszę bardzo. 

P. Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk- Na przewodniczących komisji Rady Gminy Rybczewice powołuje się 

następujących Radnych: Komisji Rewizyjnej – Pana Marka Waca, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Panią 

Dorotę Lis, Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty – Panią Monikę Skorek. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Dziękuję bardzo,  przechodzimy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących komisji Rady Gminy 

Rybczewice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15,  

PRZECIW: 0,  
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WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Katarzyna Bartnik,  

Piotr Bobel,  

Paweł Bochyński, 

 Aleksandra Jarymek,  

Dorota Lis,  

Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk,  

Mateusz Rakoczy,  

Michał Skorek,  

Monika Skorek,  

Mariusz Skrzypczak,  

Małgorzata Suszek,  

Marek Wac,  

Mateusz Wawrzycki,  

Tomasz Wójcik,  

Monika Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  W głosowało brało udział 15 Radnych, 15 jest za, 0 głosów 

przeciwnych, 0 wstrzymujących.  Ogłaszam iż uchwała została podjęta.  
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P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Ogłaszam 30 minut przerwy, żeby komisja Budżetowa się 

zebrała. Dziękuję. 

 

/Przerwa w obradach od 13.49  do 14.28/ 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Otwieramy punkt 7 porządku obrad -podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2024. Proszę bardzo Pan Skarbnik. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Przedstawił projekt uchwały. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania co do wprowadzanych 

zmian w budżecie gminy? Jeśli nikt nie ma żadnych pytań, to proszę o opinię Przewodniczącą Komisji 

Budżetowej. 

P. Monika Skorek-Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty- Komisja jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok.  

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Dziękuje ślicznie. Przystępujemy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Katarzyna Bartnik,  

Piotr Bobel,  

Paweł Bochyński,  

Aleksandra Jarymek,  

Dorota Lis,  

Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk,  

Mateusz Rakoczy,  

Michał Skorek,  

Monika Skorek,  

Mariusz Skrzypczak,  

Małgorzata Suszek,  

Marek Wac,  

Mateusz Wawrzycki,  

Tomasz Wójcik,  

Monika Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Stwierdzam, że w głosowaniu udział brało 15 Radnych, 15 

było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta.  

 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy Otwieram punkt 8 porządku obrad -podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. Poproszę bardzo Pan Skarbnik. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Przedstawił projekt uchwały. 
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P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – dziękuje bardzo. Czy są jakieś pytania do Pana Skarbnika? 

Proszę bardzo Państwo Radni.  Jeśli nie ma pytań, to proszę o opinię Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P. Monika Skorek-Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty- Komisja jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała uchwałę zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. Dziękuję. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Dziękuje bardzo. Przystępujemy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Katarzyna Bartnik,  

Piotr Bobel,  

Paweł Bochyński,  

Aleksandra Jarymek,  

Dorota Lis,  

Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk,  

Mateusz Rakoczy,  

Michał Skorek,  

Monika Skorek,  

Mariusz Skrzypczak,  

Małgorzata Suszek,  

Marek Wac,  

Mateusz Wawrzycki,  
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Tomasz Wójcik,  

Monika Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  W głosowaniu udział brało 15 Radnych, 15 było za, 0 

głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta.  Dziękuję. 

 

9.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy Przechodzimy do punktu 9 - Podjęcie uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Proszę  bardzo Pan Skarbnik. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Przedstawił projekt uchwały 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania do Pana Skarbnika?  

Proszę o opinię Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P. Monika Skorek-Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty- Komisja jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego  

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Dziękuje bardzo. Przystępujemy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
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BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Katarzyna Bartnik,  

Piotr Bobel,  

Paweł Bochyński,  

Aleksandra Jarymek,  

Dorota Lis,  

Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk,  

Mateusz Rakoczy,  

Michał Skorek,  

Monika Skorek,  

Mariusz Skrzypczak,  

Małgorzata Suszek,  

Marek Wac,  

Mateusz Wawrzycki,  

Tomasz Wójcik,  

Monika Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 15 Radnych, 15 było za, 0 

głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta.  Dziękuję. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolicka pod wezwaniem Świętych 

Apostołów Piotra i Pawła w Częstoborowicach. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy- Przechodzimy do punktu 10 -podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolicka pod wezwaniem Świętych Apostołów Piotra i Pawła w 

Częstoborowicach.  Pani Sekretarz proszę bardzo. 

P. Renata Trała- Sekretarz-  Przedstawiła projekt uchwały, 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy-  Dziękuję. Czy są pytania do Pani Sekretarz? Jeśli nie ma, 

proszę o opinię Przewodniczącej Komisji Budżetowej. 

P. Monika Skorek- Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty- Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała przyjęcia  uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii w Częstoborowicach. Dziękuję. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Dziękuje bardzo. Przechodzimy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolicka pod 

wezwaniem Świętych Apostołów Piotra i Pawła w Częstoborowicach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Katarzyna Bartnik,  

Piotr Bobel,  

Paweł Bochyński,  

Aleksandra Jarymek,  

Dorota Lis,  
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Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk,  

Mateusz Rakoczy,  

Michał Skorek,  

Monika Skorek,  

Mariusz Skrzypczak,  

Małgorzata Suszek,  

Marek Wac,  

Mateusz Wawrzycki,  

Tomasz Wójcik,  

Monika Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Udział w głosowaniu brało 15 Radnych, 15 Radnych było 

za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta.   

 

11.Wolne wnioski. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Przechodzimy do punktu 11 -wolne wnioski.  Proszę 

bardzo.  

Proszę bardzo Pani Wójt. 

P. Elżbieta Masicz- Wójt Gminy- Ja nie tyle pytanie, a tylko chciałam wszystkim Państwu Radnym i Sołtysom 

życzyć wszystkiego najlepszego ponieważ dzisiaj jest dzień samorządu terytorialnego i wszystkie osoby, które 

właśnie zostały z wyboru na stanowiskach dzisiaj mają swoje święto, także wszystkiego dobrego. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -   Dziękujemy. Zmykam punkt 11. 
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12. Zamknięcie posiedzenia. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy- Przechodzimy do punktu 12-zamknięcie posiedzenia 

Dziękuję  bardzo. 

 

 

 

 

Przygotowała: Karolina  Foc 


